
 

 

DJUPEKLO VEL OG BÅTFORENING 

REFERAT	FRA	ÅRSMØTE	
LØRDAG	29.	JUNI	2019,	KL	1600	VED	KIOSKHYTTA	

1. Konstituering	
Vellets sekretær Christian Senberg (CS) ønsket velkommen og foreslo seg selv som møteleder.  
a) Fremmøtte medlemmer ble godkjent og anslått til ca 24 stk. 

b) CS foreslo Terje Inglingstad som møtesekretær, valgt ved akklamasjon. 

c) Arnstein Sunde og Jon-Henrik Hem ble valgt til å undertegne protokollen ved akklamasjon. 

d) Det kom ingen innsigelser mot møtets lovlige innkalling. 

 

2. Styremøter	/	annen	aktivitet	
CS gikk gjennom de viktigste punktene fra årsberetningen og føyde til:  
 
• Styret er ikke kjent med utvikling mht salg av forsvarets eiendom. Kommitéen som skal søke 

å ivareta vellets interesser videreføres  

• Facebook-gruppe for de med båtplass i Dypeklo er ikke styrets eller Vellets side. Informasjon 
fra styret legges ikke ut der.  

 

3. Kioskhytta	
• Driften i 2019 er utleid. 

• Ny platting er laget.  

 

4. Båthavna	
• Diverse utbedringer av bryggene er foretatt siste år og arbeidet fortsetter kontinuerlig.  

• Bunnforholdene er utbedret 

• Oppstillingsplass for båthengere er etablert.  

• Styret oppfordrer alle som ikke bruker båtplassen sin til å stille denne til disposisjon for 
båtforeningen, til nytte for forening, utleier og leietakere. 

• Nattevakten utfører en viktig jobb som bes prioritert.  



 

 

 
 

5. Økonomi	
Regnskapet var vedlagt årsbrevet i januar. DVB har en sunn økonomi med en saldo per 1. juni på 
ca kr 260 000. Større forestående investeringer: 
  
• Verktøyboden i havnen faller som kjent sammen. Den vil bli fornyet. 

• Utbedringer i havna (særlig stålbryggen er moden for utskifting) 

 

6. Diverse	
 

• Vellykket dugnad 15. juni, ny dugnad mandag 15. juli kl 16:00, det er arbeid til alle og 
forfriskninger etterpå! 

• Styret registrerer at det det er gode vekstforhold for busker og trær i vårt område og 
oppfordrer alle medlemmer til å holde vegetasjon nede og være velvillige overfor naboer når 
det er ønske om å felle trær. 

 

7. Innkomne	forslag	
Ingen innkomne forslag denne gangen. Minner om epostadrese – post@djupeklo-vel.org.  

 

8. Valg	
• Leder Ole Morten Merli ble gjenvalgt for to år ved akklamasjon. 

• Sekretær Christian Stenberg ble gjenvalgt for to år ved akklamasjon. 

• Båthavnsjef Reidar Jensen ble gjenvalgt for to år ved akklamasjon. 

• NY Visebåthavnsjef Thomas Alexander Pettersen ble valgt  for ett år ved akklamasjon 

• Medlem i valgkomiteen, Einar Eide Fredriksen ble gjenvalgt for to år ved akklamasjon 

• Medlem i valgkomiteen, Jon Atle Sagabraaten trer ut av kommiteen 

• Egli Berg Olsen trer inn i Valgkommiteen- Ble valgt for ett år ved akklamasjon 

 

Styrets sammensetning er etter dette: 

o Leder:    Ole Morten Merli (2019-2021) 

o Kasserer:   Roger Olavesen  (2018-2020) 

o Sekretær:   Christian Stenberg (2019-2021) 



 

 

o Båthavnsjef:   Reidar Jensen  (2019-2021) 

o Visebåthavnsjef:  Thomas A Pettersen (2019-2020) 

o Styremedlem:   Bjørn Olsen  (2018-2020) 

 

o Revisor:  Øystein Magnussen (2018-2020) 

o Valgkomité:  Einar Eide-Fredriksen (2019-2021) 

Egil Berg Olsen  (2019-2020) 

 

9. Eventuelt	
Det ble stilt spørsmål fra et medlem om rammen til kranen bør ligge på bakken om vinteren. 
Båthavnsjefen svarte ut spørsmålet og forklarte hvordan man skulle unngå for mye 
svingninger i kranen som følge av vind.  
 
 

Referent: 

___________Sign______ 
29. juni 2019 

Godkjenning av protokoll: 

 

________Sign__________      ___________Sign.________ 
Arnstein Sunde        Jon-Henrik Hem 


